
1 
 

Česká federace florbalu vozíčkářů, z.s. 

Zápis ze schůze 21.1 VV ČFFV 
 
 
VV bere na vědomí 
Usn. číslo Popis 
B21.1 Sýkora informoval o podpisu memoranda s ČF. 
B21.2 Sýkora informoval o podání žádostí o dotaci NSA 2021 repre a svazy. 

B21.3 

Mařík informoval o různých scénářích dohrání ligy v reakci na vývoj COVID-19. 1) dohrajeme klasicky – 
téměř nereálné, 2) redukováno na každý s každým 2x – 5 turnajů (Praha – již odehráno, Praha, 
Ostrava, Plzeň, PO KH), 3) varianta 2, ale bez polského týmu – 4 turnaje (Praha – již odehráno, 
Ostrava, Plzeň, PO KH). 

B21.4 Sýkora informoval o možnosti pronájmu kanceláře v Praze na Strahově, Vaníčkova 7. 
B21.5 Sýkora informoval o novém návrhu stanov ČFFV. 
B21.6 Sýkora představil finální verzi nového vizuálu ČFFV. 
  

 
VV schvaluje 
Usn. Číslo Popis pro proti zdržel se 

S21.1 VV schvaluje nový vizuál ČFFV, včetně termínu pro jeho představení a s tím 
související spuštění nových webových stránek k datu 1.4.2021. 5 0 0 

     
 
VV ukládá / pověřuje 
Usn. Číslo Komu Popis Termín 

U21.1 Mařík Informuje vedoucí ligových týmů o možných scénářích dohrání ligy 
vzhledem k aktuální situaci s COVID19, viz B21.3. neprodleně 

U21.2 Sýkora Zašle návrh nového znění stanov členům VV. 20.2.2021 
    

 
Údaje o jednání: 
Místo:   ONLINE 
Datum:   31. 1. 2021, 18:00 – 19:00 
Přítomni: Dominika Horáková, Zbyněk Sýkora, Vladimír Mařík, Zuzana Přibilová, Miroslav Večeřa 
Omluveni:  
Neomluveni: 
Hosté: 
Zapsal a zpracoval:  Zbyněk Sýkora 
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